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Referat  
Deltagende til mødet er: 

Gerner, Henriette, Malene, Cecilie, Maria, Tove og Christina 

Referent: Christina 

 

1. Nyt fra ledelsen: 
 

Nyt logo til børnehaven.  

Louise som var i priktik hos Tryllefløjten har fået lavet et nyt logo til børnehaven.  

Det nye logo indrammer rigtig godt hvad det vil sige at være en del af Eventyrhaven, hvor 

der er fokus på leg, sammehold, eventyr, rødder til udvikling, læring mm. 

 

Hjemmesiden.  

Vores hjemmeside er i fuld gang med at blive opdateret.  

https://eventyrhavenlindved.aula.dk 

Her kan man finde informationer om årets gang, den pædagogiske læreplan og læring, 

forældresamarbejde mm.  

 

Fordrag med Rikke Yde. 

Gerner har igen til efteråret arrangeret et foredrag med Rikke Yde Tordrup, som er 

cand.psych, aut psykolog og specialist i klinisk børnepsykologi.  

Dette foredrag omhandler de markante forældre, og skal være med til at styrke 

samarbejdet og kontakten til forældre og uddanne personalet. 

 

  

https://eventyrhavenlindved.aula.dk/
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Styrkede læreplaner  

Det er ved at være noget tid siden læreplanerne er blevet opdateret.  

Så der skal nu laves nye som alle ansatte skal arbejde med resten af året.  

Læreplanen skal indeholde alle de mål som vi i børnehaven gerne vil nå.  

 

Fokus lige nu er på børnesyn: 

Hvordan arbejder vi med børnesyn i dagligdagen? 

Skabe en fælles vision for alle i Eventyrhaven 

Skabe sammenhold og et fælles sprog  

Pædagogiske snakke mm. 

Hvad er det man brænder for? 

Hvad er det vigtigste ved arbejdet i Eventyrhaven?  

Hvilke forventninger er der til de forskellige årgange, udvikling, læring, leg.  

 

Valg af ny TR og AMR 

Rikke Pedersen er ny TR (tillidsrepræsentant) 

Michaela R. Seerup ny AMR (Arbejdsmiljørepræsentant) 

De kommer begge på uddannelse, så de kan være med til at styrke den attraktive 

arbejdsplads og alt hvad det indebære. 

Køkkenet 

Bianca og Majbrit gør det rigtig godt, og er vi er glade for at have et fast team i køkkenet 

igen.  

Majbrit bliver fastansat i køkkenet fra 01-06-2024 på 25 timer  
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2. Økonomi  
Alt i alt ser det rigtig fint ud.  

Der er investeret i en havetraktor, for at minimere omkostningerne til græsslåning igennem 

kommunen. På sigt håber vi at kunne bygge skur til denne.  

Bebyggelse af vores nye vuggestue 

 
3. Vuggestuen  

Vi havde et rigtig godt rejsegilde, hvor der har været rigtig stort fremøde, både af forældre, 

dagplejerne, lokalrådet mm.  

Næste skridt i byggeprojektet er at der kommer tag på, og derefter væggene. 

Som det ser ud lige nu håber vi at byggeriet bliver færdig lige før sommerferien, så møbler 

kan kommer derefter. 

Der er fyldt godt op med 11 børn og der er stor efterspørgsel på flere pladser. 

 

4. Stuerne  
Alferne:  

Der arbejdes med relationer.  

Se hinanden og deres udvikling.  

Der er morgensang hver morgen, hvilket virkelig bliver nydt og alle børn er med. 

Der bliver brugt mange fagter når der skal synges sange og alle børn ser frem til at vælge 

hvilken sang der skal synges som den næste. 

Der bliver kigget meget i bøger og brugt mange billeder til at vise og fortælle om ting. 
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Tryllefløjten:  

Arbejder med krible krable dyr. 

Der er fokus på høje og lave stemmer. 

Der bliver arbejdet med relationer og venskaber og det at dele med hinanden.  

Nattergalen:  

Mandagen har de legeplads dag, hvor tiden bliver brugt meget ude.  

Tirs- onsdag  deles der op i grupper større børn arbejder med relationer i samarbejde med 

tryllefløjten. De mindre børn er der fokus på krible krable dyr.  

Torsdag er turdag  

Og så arbejdes der med former.  

 

Førskolen/Græntræ: 

De er meget oppe og besøge skolen, mandage er de sammen med børnehavelederen og 

arbejder med det der vil sige at gå i skole.  

Børnene deles i 2 grupper da der er 36 børn og de mikses på kryds og tværs.  

Onsdag er de i hallen og på legepladsen.  

Torsdag er en SFOdag, for at de også lære den at kende. 

Går rigtig godt med den nye metode, hvor skolen også kommer ned og ser børnene i 

børnehaven, og ser den dagligdag som børnene har her.  

Og der er taget rigtig godt imod de nye børn fra Grejs, de er gode til at finde hinanden og 

få hinanden med i leg og nye relationer dannes.  

  



Bestyrelsesmøde  

Eventyrhaven  
23-04-2024 

 

 

5. Bestyrelsens arbejde  
Der skal arbejdes med bestyrelsens principper. 

Der bliver udarbejdet et skriv som også kommer op på hjemmesiden, om bestyrelsen 

arbejde og de opgaver som de udføre. 

Hvordan gøres bestyrelsen mere synlig? Bestyrelsen er kommet op med billeder på 

hjemmesiden og på tavlen ved indgangen, mangler billeder af de sidst, kommer så snart 

vejret tillader det.  

Årshjulet ændres, Så man bedre kan se hvad det er bestyrelsen egentlig står med, så som 

årets diskofest, forældre kaffer, arbejdsdage mm.   

6. Lokalrådsmøde  
Deltagelse til lokalrådsmøde med repræsentanter fra Eventyrhaven er: 

10-06-2024 Tove deltager fra 19-21 

16-09-2024 Cecilie deltager 19-21 

Er andre interesseret i hvad der sker i området er man mere en velkommen til at deltage. 

 

7. Forældrekaffe  
12/06-2024 her er Tove og Cecilie deltagende fra bestyrelsen  

10/10-2024 Her er Maria deltagene fra bestyrelsen  

 

8. Diverse 
Næste bestyrelses møde skal der drøftes Kostpolitik i samarbejde med Bianca.   

Vi har snakket om at skulle arrangere spise sammen aften, om der kunne være opbakning 

for dette. Vi snakkede om det enten kunne holdes som stue eller årgang.  

 


